
Zápisnica č. 1/2015 

zo  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

 v Dolných Kočkovciach dňa 11.3.2015. 

 
 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny – 5 poslancov 

   

K bodu 1/ Zasadnutie otvoril a prítomných  oboznámil s doplnením 

programu starosta obce p. Regina, ktorý poslanci schválili bez 

pripomienok. Ustanovil zapisovateľku – p. Galovičová, navrhovateľa – 

p. Prekopovú a overovateľov – p. Faktora a Kútnu. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 2/ Kontrola plnenia úloh – kontrolórka p. Kucejová predniesla 

správu k čerpaniu rozpočtu za rok 2014. Poslanci oznámili 

nespokojnosť s cenou a servisom od občanov na KTR, preto starosta 

predvolá p. Cibulku na najbližšie zastupiteľstvo. 

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

K bodu 3/ Starosta a kontrolórka informovali poslancov , že čítačka 

zakúpená pre kostol musí byť odovzdaná na základe darovacej zmluvy 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 4/ Starosta oboznámil poslancov so stavom financií 

k 28.2.2015 na jednotlivých účtoch.  

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

K bodu 5/ Poslanci doplnili členov komisií 

stavebná komisia – Ing. Gerbel Viliam, Ing. Michálek Stanislav, 

Michalec Jozef 

komisia životného prostredia – Michalec Jozef, Kučík Milan, Urban 

Ivan 

sociálna komisia – Ing. Prekopová Janka, Blašková Eva, Galovičová 

Margita 

športová komisia – Faktor Milan, Mgr. Urbanová Viera, Kučík Milan 

poriadková komisia – Valach František, Kučík Milan, Kučík Ladislav   

finančná komisia – Ing. Kútna Alena, Ing. Prekopová Janka, 

Maruniaková Ľubica 

za : 5 poslancov 

  

K bodu 6/ Starosta informoval poslancov o uzatvorenej zmluve 

s LEDROV spol. s r.o., Lednické Rovne o vývoze komunálneho odpadu a 

o oprave a údržbe verejného osvetlenia a verejného rozhlasu. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 7/ Starosta predložil ponuku Regionálnej rozvojovej agentúry 

Púchov na vypracovanie  PHSR na roky 2015 – 2020 , ktorý musí byť 

vypracovaný do 30.11.2015, aby sme mohli čerpať financie 

z eurofondov. Cena za vypracovanie PHSR je cca 600,00 €. Každý rok 

bude treba do 31.5. podávať správu na VUC o plnení plánu. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 8/ Starosta informoval o  Zmluve  o spolupráci obcí 

medzi Mestom Púchov a obcou na úseku územného plánovania, stavebného 

poriadku a úseku pozemných komunikácií. 

 za : 5 poslancov 

 



K bodu 9/ Starosta predložil rámcovú zmluvu na opravu výtlkov 

poškodených obecných komunikácii a chodníkov  s Pavlom Kunertom, 

konateľom firmy ASFA-KDK, s.r.o., Dubnica nad Váhom. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 10/ Starosta informoval o rekonštrukcii nádvoria v MŠ 

a rekonštrukcii dopravného ihriska. Financovať sa bude z 2% ZRŠ cca 

7200,00 € a obec dofinancuje cca 2000,00 €. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 11/ Starosta informoval o rekonštrukcii plochy pred Vetlabom 

a tržnice, predložil projekty a návrh na výsadbu zelene. Požiadal p. 

Gerbela o stavebný dozor. 

za : 5 poslancov 

 

 

K bodu 12/ Starosta predložil žiadosti o finančný príspevok 

a odsúhlasené bolo pre ZŤP 150,00 €, Jednotu dôchodcov 300,00 €, na 

plavecký výcvik pre ZŠ a MŠ 10,00 € na jedného žiaka. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 13/ Základná škola predložila žiadosť o finančný príspevok na 

olympiádu, Deň otcov a rôzne akcie. Poslanci odsúhlasili čiastku 

500,00 €. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 14/Starosta predložil požiadavku o finančný príspevok na 

vyzdobenie veľkonočného vajca 250,00 €, Deň matiek 1000,00 €, MDD 

800,00 €.  

za : 5 poslancov 

 

K bodu 15/ Starosta informoval o podaní žiadosti na ministerstvo 

financií, kde žiadame sumu 10.000,00 € z lotérií na rekonštrukciu 

preliezok do MŠ, kde obec musí mať spoluúčasť 10%. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 16/ Rôzne  

 

- starosta informoval o žiadosti na PPA o vrátenie financií za 

chodník 

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

- starosta informoval o príspevku na DDS vo výške 2% podľa vyššej 

kolektívnej zmluvy 

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

- starosta predložil žiadosť ZŠ o možnosť využívania priestorov 

budovy školy počas denného letného tábora od 13.7. do 17.7.2015 

za : 5 poslancov 

 

- poslanci požiadali starostu o uskutočnenie verejného 

zhromaždenia občanov , na ktorom by starosta poskytol občanom 

aj informácie o kanalizácii v obci, navrhli termín po 

veľkonočných sviatkoch 

ukladá : 5 poslancov 

 

- p. Michalec požiadal o financovanie stolnotenisového turnaja – 

poslanci odsúhlasili navýšenie rozpočtu pre TJ o 350,00 € 

za : 5 poslancov 

 



- starosta informoval o halovom futbalovom turnaji o pohár 

starostu obce, na ktorý schválili príspevok 450,00 € 

  za : 5 poslanci    

 

- starosta informoval o info kanáli na KTR, zapojení internetu 

cez KTR, o kanalizácii v obci, kde po dohode s urbárskym 

spoločenstvom sa môžu vyfrézovaným asfaltom upraviť poľné cesty 

a o uskladnení zeminy a štrku z výkopu. 

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

- starosta predložil sťažnosti p. Križákovej na nadmerný hluk 

z akcií usporadúvaných v kultúrnom dome a sťažnosť p. Šabíkovej 

na nedýchateľný vzduch v našej obci, na vykurovanie p. Bakoša, 

ktorý mal v rámci kolaudácie schválené kúrenie na tuhé palivo 

berie na vedomie : 5 poslancov 

 

 

K bodu 17/ Diskusia 

 

- p. Faktor pripomenul blížiace sa hody, požiadal poslancov 

o aktivitu pri prípravách zábavy, futbalu, vatry a rôznych 

atrakcií. Poslanci schválili príspevok 2000,00 €. 

za : 5 poslancov 

 

- p. Gerbel a Faktor pripomenul opravy kultúrneho domu – stavebná 

komisia zhodnotí a spíše potrebné opravy a navrhne riešenie 

- p. Faktor žiadal o zakúpenie väčšieho zrkadla pri výjazde 

z Radlinského ulice  na Bernolákovu ulicu 

 

 

K bodu 18/ Návrh na uznesenie predniesol p. Prekopová. 

za : 5 poslancov 

 

K bodu 19/ Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil   

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia: Ing. Alena Kútna   .................... 

 

   Milan Faktor   .................... 

 

Starosta obce: Bc. Peter Regina   .................... 

 

V Dolných Kočkovciach dňa 11.3.2015. 


